氣候變遷與永續發展碩博士國際學位學程
優秀學生獎學金設置要點
107年5月29日學程會議修訂
 
一、目的：
氣候變遷與永續發展碩博士國際學位學程(以下簡稱本學程)為鼓勵本學程學生積極參與研究並發表學術成果及參與相關領域學術交流活動或競賽，特設置本獎學金。
二、申請資格：
    本學程碩士班或博士班在學生符合下列情事之一者:
（1） 以第一作者或通訊作者身分投稿論文於學程相關領域的國際期刊(SCI、SCIE、SSCI)，論文具有minor revision以上品質
（2） 博士生在學程相關領域的國際研討會獲得報告或海報競賽前三名
（3） 碩士生在學程相關領域的國內或國際研討會獲得報告或海報競賽前三名
（4） 參加學程相關領域的學術競賽獲前三名
（5） 參與學程相關領域的活動並有重要貢獻者
三、申請時間：每年一月及六月。
四、繳交文件：
（1） 申請表
（2） 符合相關規定之證明文件或獎狀
五、本學程成立委員會負責辦理相關公告、審核原則、通過比例及獎學金額度等，按當時經費來源及多寡而定。
六、領取本獎學金者，不得以同一理由兼領本校理學院相關獎助金。
七、本要點經本學程會議通過後，自發布日施行。





	氣候變遷與永續發展碩博士生國際學位學程
優秀學生獎學金辦法申請表 

	申           請         人         資         料

	姓名：
	學號：
	碩士班 
博士班 

	申        請         資          格

	□以第一作者或通訊作者身分投稿論文於學程相關領域的國際期刊(SCI、SCIE、SSCI)，論文具有minor revision以上品質
□博士生在學程相關領域的國際研討會獲得報告或海報競賽前三名
□碩士生在學程相關領域的過內或國際研討會獲得報告或海報競賽前三名
□參加學程相關領域的學術競賽獲前三名
□參與學程相關領域的活動並有重要貢獻者
以上須檢附相關獎狀或文件證明

	申請人簽名

	中華民國     年     月     日

	審         核         結         果

	· 是    □ 否   同意其申請，並補助金額為____________________
說明:




	委員簽名:



	






中華民國        年        月        日




Guideline for the IPCS student achievement award
Amended on May 29th 2018
[bookmark: _GoBack]
Article 1: The IPCS student achievement award is granted to selected students who engage in research publications, activities, or contests in areas related to climate change and sustainability. 

Article 2: This award recognizes IPCS students who exemplify excellence in the following categories: 
(1) students who have a first-authored paper under review by an international journal in an IPCS-related field (SCI、SCIE、SSCI), with quality of the paper being “minor revision” or above,
(2) doctoral students who receive the first-, second-, or third-place award of a student presentation or poster contest at an international conference (equivalent awards at an international or domestic conference for master’s students), 
(3) students who receive the first-, second-, or third-place award at any professional contest in an IPCS-related field, or
(4) students who participated and have significant contribution to IPCS-related activities. 

Article 3: Students should submit an application to the IPCS Office in either January or June each year. 

Article 4: Applicants must submit (1) an application form and (2) A proof of record.

Article 5: IPCS academic committee will review the application and eligibility to select award recipients. 

Article 6: Recipients of this award shall not receive other grants from the College of Science, NTU for the same cause.

Article 7: This guideline was approved by the program committee and effective once it is announced.

	IPCS student achievement award application form

	Personal Information

	Name
	Student ID
	Master program
PhD program

	Applicant eligibility

	□first-authored paper under review by an international journal in an IPCS-related field (SCI、SCIE、SSCI), with quality of the paper being “minor revision” or above
□doctoral students who receive the first-, second-, or third-place award of a student presentation or poster contest at an international conference
□master’s students who receive the first-, second-, or third-place award of a student presentation or poster contest at an international or domestic conference
□students who receive the first-, second-, or third-place award at any professional contest in an IPCS-related field
□students who have significant contribution to IPCS-related activities
Please provide a proof of record

	Signature of applicant
	Date:

	Result of Review

	· Approve □ Deny   Amount of fellowship ____________________

Comments:




	Reviewer Signature:



	






Date




